

G90099 批发-不锈钢雨量器 批发-不锈钢雨量器

产品名称	G90099 批发-不锈钢雨量器 批发-不锈钢雨量器
公司名称	北京冠测精电仪器设备有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:冠测 型号:G90099
公司地址	北京市海淀区永丰信息产业基地新材料创业大厦 B座429室
联系电话	010-57223837 15311714256

产品详情

雨量器国家气象局指定仪器

the rain gauge the national weather service specified instrument

雨量器概述

rain gauge overview

雨量器是用来收集降水的专用器具，并通过与之配套的雨量量筒，用来测定以毫米为单位的降水量。（国家气象局指定仪器）。

rain gauge is used to collect rainfall of special equipment, and through matching with the rainfall measuring cylinder, used to measure in millimeters of precipitation. (the national weather service specified instruments).

the rain gauge the national weather service specified instrument

雨量器概述

rain gauge overview

雨量器是用来收集降水的专用器具，并通过与之配套的雨量量筒，用来测定以毫米为单位的降水量。（国家气象局指定仪器）。

rain gauge is used to collect rainfall of special equipment, and through matching with the rainfall measuring cylinder,

used to measure in millimeters of precipitation. (the national weather service specified instruments).

雨量器国家气象局指定仪器

the rain gauge the national weather service specified instrument

雨量器概述

rain gauge overview

雨量器是用来收集降水的专用器具，并通过与之配套的雨量量筒，用来测定以毫米为单位的降水量。（国家气象局指定仪器）。

rain gauge is used to collect rainfall of special equipment, and through matching with the rainfall measuring cylinder, used to measure in millimeters of precipitation. (the national weather service specified instruments).

sdm6型雨量器为传统产品，承水口使用铸铜件，筒身、大漏斗使用镀锌铁板锡焊成型。

sdm6 rain gauge for traditional products, use copper casting bearing shuikou, tube body, big funnel use galvanized iron tin welding forming.

sdm6a型雨量器，整体结构采用不锈钢材料，造型美观大方、耐候性好，使用寿命更长。

sdm6a rain gauge, the whole structure is made of stainless steel material, beautiful modelling, good weather resistance, long service life.

型

type

号

no.

技

the skill

术

art

参

ginseng

数

the number

sdm6型

sdm6 type

sdm6a型

sdm6a type

承水口面积

bearing the gate area

314cm²

314 cm²

承水口内径

bell nozzle diameter

200+0.6 0mm

phi 200 + 0 0.6 mm

雨量量筒的标度范围

the scope of rainfall measuring cylinder scale

0.05mm ~ 10mm

0.05 mm to 10 mm

雨量量筒的最小分度

the minimum degree of rainfall measuring cylinder

0.1mm

the 0.1 mm

储水器的容量

water storage capacity

2000ml ~ 2500ml

2000 ml to 2500 ml

正常工作环境条件

normal working environment conditions

-50 ~ 45

- 50 ~ 45

外形尺寸

overall dimensions

210mm × 792mm

phi 210 mm x 792 mm

225mm × 770mm

phi 225 mm x 770 mm

重量

the weight of the

3.8kg

3.8 kg

4.7kg

4.7 kg

北京冠测精电仪器设备有限公司

联系方式：010-57462905 010-57462906

联系人：李先生

产品为冠 源于精测

精品摇篮 王者之选

本产品的加工定制是是，品牌是冠测，型号是G90099，测量范围是0.05mm ~ 10mm，测量对象是雨，测量精度是0.11，尺寸是 210mm x 792mm (mm)，重量是5 (kg)